
 
 
 
 
 

 

 

 

ZÁPIS 
ze zasedání 2. Valné hromady ČVS dne 14.05.2022 v Praze 

_________________________________________________________________________ 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Program: dle pozvánky 
 

1. Zahájení a přivítání delegátů a hostů, volba pracovního předsednictva, včetně 
řídícího Valné hromady 

Zasedání 2. Valné hromady ČVS (dále jen „VH“) zahájil předseda ČVS M. PAKOSTA. V úvodu 
přivítal všechny přítomné účastníky zasedání včetně čestných členů ČVS a hostů.  
M. PAKOSTA poté nechal schválit pracovní předsednictvo ve složení Marek Pakosta, Martin 
Gerža, Miroslav Přikryl, Petr Sedlatý, Vladimír Tabara a řídícího zasedání VH Marka Pakostu. 
Bylo konstatováno, že v tomto okamžiku je přítomno 120 delegátů s hlasem rozhodujícím 
ze 137 pozvaných, což je 87,6 % a zasedání konference je schopné se usnášet a hlasovat. 
 
Návrh:  Schválit pracovní předsednictvo ve složení M. Pakosta, M. Gerža, M. 

Přikryl, P. Sedlatý, V. Tabara. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

2. Schválení programu jednání, jednacího řádu a ověřovatele zápisu 

M. PAKOSTA nechal schválit program zasedání, jednací řád a ověřovatele zápisu. 
 
Návrh:      Schválit program zasedání. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit jednací řád dle předloženého návrhu. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit ověřovatele zápisu J. Kmoníčka a M. Přikryl  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

3. Volba mandátové a návrhové komise 

M. PAKOSTA předložil tyto návrhy na složení pracovních komisí: 
- mandátová komise   Tomáš Zedník, Stanislav Dubský, Pavel Zeman 
- návrhová komise    Jiří Kmoníček, Richard Wiesner, Roman Macek. 

 
Návrh:   Schválit mandátovou komisi dle předloženého návrhu.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   119,    proti:    0,   zdrželi se:  1 
 
Návrh:   Schválit návrhovou komisi dle předloženého návrhu.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

4. Zpráva mandátové komise 

Zprávu mandátové komise přednesl její předseda T. ZEDNÍK. Na jednání Valné hromady bylo 
v tuto chvíli přítomno 120 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 137 pozvaných delegátů, což je 
87,6 %. 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

5. Zpráva o činnosti ČVS 

M. PAKOSTA předložil Zprávu o činnosti ČVS. 
 
Návrh:  Schválit zprávu o činnosti ČVS.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

6. Zpráva o úrovni rozvoje volejbalu v České republice 

M. PAKOSTA předložil Zprávu o úrovni rozvoje volejbalu v České republice. 
 
Návrh:  Schválit zprávu o úrovni a rozvoji volejbalu v České republice.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

7. Zpráva kontrolní a revizní komise ČVS 

V. TABARA předložil Zprávu kontrolní a revizní komise ČVS. 
 
G. STARÁ: 
 Dotázala se na navýšení rozpočtu KRK ČVS. 
V. TABARA: 
 Podal k tomuto dotazu vysvětlení.  
 
Návrh:   Schválit zprávu KRK ČVS.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   115,    proti:    0,   zdrželi se:  5 
 

8. Výroční zpráva a výsledek hospodaření ČVS za rok 2021 

M. PAKOSTA předložil Výroční zprávu a výsledek hospodaření ČVS za rok 2021. 
 
Návrh:   Schválit Výroční zprávu a výsledek hospodaření ČVS za rok 2021. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

9. Informace o společnosti ČVS, s.r.o. za rok 2021 

M. GERŽA předložil informace o společnosti ČVS, s.r.o. za rok 2021. 
 

10. Financování činnosti KVS a OVS, KRK ČVS a AK ČVS 

M. PAKOSTA přednesl informace o financování činnosti KVS a OVS.  
 
M. LABAŠTA: 
 Dotázal se na členění rozpočtu KRK ČVS.  
V. TABARA: 
 Podal k tomuto dotazu vysvětlení.  
M. PAKOSTA: 
 Doplnil vysvětlení V. Tabary.  
J. SLOUP: 
 Poznamenal, že vidí disproporci mezi rozpočtem KRK ČVS a AK ČVS. Zde by mělo dojít 

k nápravě. Odměna pro členy KRK ČVS je taky značně vysoká.  
M. LABAŠTA: 
 Zamyslel se nad výší odměny pro členy KRK ČVS.  
D. VAIGLOVÁ: 
 Zeptala se na upřesnění financování KVS a OVS.  
V téhle chvíli je přítomno 121 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 137 pozvaných delegátů, což 
je 88,3 %. 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

Návrh:  Schválit financování KVS a OVS. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  1 
 
J. KMONÍČEK: 
 Dotázal se na rozpočet statutárního orgánu, aby si delegáti uměli udělat porovnání 

s rozpočtem KRK ČVS.  
M. PAKOSTA: 
 Zodpověděl položený dotaz, statutární orgán má vyčleněny náklady na organizaci, odměna 

předsedy je zahrnuta v položce sekretariát 
M. LABAŠTA: 
 Upřesnil odpověď M. Pakosty ohledně rozpočtu statutárního orgánu.  
J. LÉBL: 
 Není spokojený s vyjádřením M. Labašty.  
M. LABAŠTA: 
 Nesouhlasí s vyjádřením J. Lébla, ale nechce tuto záležitost dále rozvíjet.  
 
Návrh:  Schválit rozpočet KRK ČVS na rok 2022 ve výši 585.000,- Kč – od 01. ledna 

2022 měsíční odměna předsedy KRK ČVS byla ve výši 12.000,- Kč a 
průměrná měsíční odměna člena KRK ČVS byla ve výši 2/3 měsíční 
odměny předsedy KRK ČVS. 

Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   93,    proti:    6,   zdrželi se:  22 
 
Návrh:  Schválit návrh rozpočtu AK ČVS. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   104,    proti:    0,   zdrželi se:  17 
 

11. Návrh změn předpisů 

J. SLOUP předložil návrh změn předpisů ČVS následovně: 
- Návrh změny 08/2022 směrnice č. 04/2011 „Soutěžní řád volejbalu“ s účinností od 

1.7.2022. 
- Návrh změny 07/2022 směrnice č. 05/2011 „Registrační řád volejbalu“ s účinností od 

15.5.2022. 
- Návrh změny 11/2022 směrnice č. 06/2011 „Přestupní řád volejbalu“ s účinností od 

1.7.2022. 
- Návrh změny 05/2022 směrnice č. 07/2012 „Disciplinární řád volejbalu“ s účinností od 

1.7.2022. 
- Návrh změny 07/2022 směrnice č. 08/2011 „Školení a jmenování trenérů, rozhodčích a 

školitelů v ČVS“ s účinností od 15.5.2022. 
- Návrh změny 03/2022 směrnice č. 09/2011 „Hospodaření v ČVS“ s účinností od 1.6.2022. 
- Návrh změny 06/2022 směrnice č. 10/2011 „Členské příspěvky v ČVS“ s účinností od 

1.7.2022. 
- Návrh změny 04/2022 směrnice č. 11/2012 „Financování krajských volejbalových svazů“ 

s účinností od 1.7.2022. 
- Návrh změny 02/2022 směrnice č. 16/2012 „Jednací řád arbitrážní komise ČVS“ s účinností 

od 1.6.2022. 
- Návrh změny 04/2022 směrnice č. 17/2012 „Statut sportovních středisek a sportovních 

center mládeže ČVS“ s účinností od 1.7.2022. 
- Návrh změny 03/2022 směrnice č. 20/2015 „Statut sportovních středisek beachvolejbalu“ 

s účinností od 15.5.2022. 
- Návrh změny 04/2022 směrnice č. 24/2014 „Reprezentace České republiky 

v beachvolejbalu“ s účinností od 15.5.2022. 
- Návrh změny 02/2022 směrnice č. 25/2017 „Statut vrcholových sportovních center 

beachvolejbalu“ s účinností od 15.5.2022. 



 
 
 
 
 

 

 

 

- Návrh na pozastavení účinnosti směrnice č. 31/2018 „Rozvoj talentové mládeže v klubech 
zabývajících se beachvolejbalem“ od 14.5.2022. 

 
M. PROVAZNÍK: 
 Dotázal se na evidované smlouvy v ČVS. 
J. SLOUP: 
 Podal vysvětlení s tím, že to souvisí se změnou v Registračním řádu. 
M. PROVAZNÍK: 
 Dotázal se na postup evidence smluv. 
J. SLOUP: 
 Doplnil vysvětlení k tomuto dotazu. 
M. PROVAZNÍK: 
 Vyjádřil nesouhlas s navrženým s financováním KVS a ČVS dle návrhu ČVS. 
 Nesouhlasí se zavedením věkové kategorie U-22. 
J. SLOUP: 
 Také podal vysvětlení. 
P. KARBAN: 
 Vyjádřil svůj nesouhlas s předloženým návrhem zvýšení členských příspěvků a financování 

KVS. Rád by podal jiný návrh. 
M. PAKOSTA: 
 Podal vysvětlení k předloženému dotazu. Informoval, že bude on bude na základě výstupu 

porady předsedů KVS předkládat protinávrh č. 1. 
J. LÉBL: 
 Přednesl názor PVS na členské příspěvky a financování. Byl by rád, kdyby 100% členských 

příspěvků směřovalo do KVS. Při zvyšování cen energií se bojí poklesu členské základny. 
M. BERKA: 
 Dotázal se na registraci hráčů z Ukrajiny. 
I. IRO: 
 Zodpověděl dotaz a vysvětlil proces registrace zahraničních hráčů a hráček. 
P. KLÁR: 
 Podporuje návrh na zvýšení členských příspěvků. Argumentoval, že při účasti na Prague 

Volleyball Games platí daleko víc. 
J. LÉBL: 
 Vysvětlil platby při Prague Volleyball Games. 
J. SLOUP: 
 Vysvětlil systém financování ČVS a KVS z členských příspěvků. 
M. LABAŠTA: 
 Informoval o financování sportu ze strany NSA. 
M. PAKOSTA: 
 Doplnil informace k problematice financování. 
M. KOČKA: 
 Rád by věděl, jaká je predikce poklesu členské základny. 
D. VAIGLOVÁ: 
 Bojí se, že dotační příspěvky nejsou jisté. Má strach z poklesu členské základny. 

Nesouhlasí s dělením prostředků. 
S. DUBSKÝ: 
 Vidí, že zde již probíhá dlouho diskuse. Navrhuje proto jít již hlasovat, protože se opakují 

argumenty. 
O. PASTRŇÁK: 
 Podpořil názor D. Vaiglové. 
 
 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

Návrh:  Schválit změnu 08/2022 směrnice č. 04/2011 „Soutěžní řád volejbalu“ 
s účinností od 01.07.2022. 

Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   108,    proti:    6,   zdrželi se:  7 
 
Návrh:  Schválit změnu 07/2022 směrnice č. 05/2011 „Registrační řád volejbalu“ 

s účinností od 15.5.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   98,    proti:    2,   zdrželi se:  21 
 
Návrh:  Schválit změnu 11/2022 směrnice č. 06/2011 „Přestupní řád volejbalu“ 

s účinností od 1.7.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   94,    proti:    7,   zdrželi se:  20 
 
Návrh:  Schválit změnu 05/2022 směrnice č. 07/2012 „Disciplinární řád volejbalu“ 

s účinností od 1.7.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  1 
 
Návrh:  Schválit změnu 07/2022 směrnice č. 08/2011 „Školení a jmenování trenérů, 

rozhodčích a školitelů v ČVS“ s účinností od 15.5.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   119,    proti:    0,   zdrželi se:  2 
 
Návrh:  Schválit změnu 03/2022 směrnice č. 09/2011 „Hospodaření v ČVS“ 

s účinností od 1.6.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   93,    proti:    1,   zdrželi se:  27 
 
J. SLOUP: 
 Informoval o změně oproti podkladům – rozdělení navýšení členských příspěvků na 2 kroky 

(soutěžní období 2022/2023 a 2023/2024) – označeno jako protinávrh č. 1 ze strany M. 
Pakosty 

M. PROVAZNÍK: 
 Myslí si, zda by nebylo lepší hlasovat nejprve o rozdělení příspěvků. 
P. KARBAN: 
 Předkládá protinávrh, aby se o každém roce navýšení hlasovalo zvlášť. 
M. LABAŠTA: 
 Hlasuje se o směrnici, a tudíž nelze rozdělit hlasování na jednotlivé roky zvlášť. 
P. KARBAN: 
 Opravil protinávrh tak, aby se hlasovalo jenom o navýšení na 200,- Kč a 300,- Kč a dále se 

členské příspěvky nenavyšovaly. 
 
Návrh:  Schválit změnu 06/2022 směrnice č. 10/2011 „Členské příspěvky v ČVS“ 

s účinností od 1.7.2022 dle protinávrhu P. Karbana (navýšení na 200,- Kč 
u mládeže a 300,- Kč u dospělých). 

Hlasování:  Protinávrh byl schválen.  pro:   64,    proti:    40,   zdrželi se:  16 
V téhle chvíli je přítomno 121 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 137 pozvaných delegátů, což 
je 88,3 %. 
 
P. KARBAN: 
 Předložil protinávrh na rozdělení příspěvků na KVS v poměru 85% a 15%. 
J. SLOUP: 
 Dovysvětlil pojmy ze směrnice. 
D. VAIGLOVÁ: 
 Dotázala se na rozdělení členských příspěvků. 
J. SLOUP: 
 Podal vysvětlení D. Vaiglové. 



 
 
 
 
 

 

 

 

P. KARBAN: 
 Předložil návrh na úpravu částek při rozdělení financí, což ovšem nebylo podáno ve 

srozumitelné formě, proto nebyl přijat. 
M. GERŽA: 
 Upřesnil pořadí návrhů na hlasování. 
 
V téhle chvíli je přítomno 122 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 137 pozvaných delegátů, což 
je 89,0 %. 
 
Návrh:  Schválit změnu 04/2022 směrnice č. 11/2012 „Financování krajských 

volejbalových svazů“ s účinností od 1.7.2022 dle protinávrhu P. Karbana 
(60 % pro KVS z dotačních programů – odst. 1.1., 25 % pro KVS volné 
peníze – odst. 1.2.). 

Hlasování:  Protinávrh nebyl schválen.  pro:   47,    proti:    60,   zdrželi se:  7 
 
Návrh:  Schválit změnu 04/2022 směrnice č. 11/2012 „Financování krajských 

volejbalových svazů“ s účinností od 1.7.2022 dle původního návrhu 50 % 
pro KVS z dotačních programů – odst. 1.1., 25 % pro KVS volné peníze – 
odst. 1.2.)). 

Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   72,    proti:    28,   zdrželi se:  19 
 
Návrh:  Schválit změnu 02/2022 směrnice č. 16/2012 „Jednací řád arbitrážní 

komise ČVS“ s účinností od 1.6.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   108,    proti:    0,   zdrželi se:  14 
 
Návrh:  Schválit změnu 04/2022 směrnice č. 17/2012 „Statut sportovních středisek 

a sportovních center mládeže ČVS“ s účinností od 1.7.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   108,    proti:    0,   zdrželi se:  14 
 
Návrh:  Schválit změnu 03/2022 směrnice č. 20/2015 „Statut sportovních středisek 

beachvolejbalu“ s účinností od 15.5.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   102,    proti:    1,   zdrželi se:  19 
 
Návrh:  Schválit změnu 04/2022 směrnice č. 24/2014 „Reprezentace České 

republiky v beachvolejbalu“ s účinností od 15.5.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   107,    proti:    0,   zdrželi se:  15 
 
Návrh:  Schválit změnu 02/2022 směrnice č. 25/2017 „Statut vrcholových 

sportovních center beachvolejbalu“ s účinností od 15.5.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   108,    proti:    0,   zdrželi se:  14 
 
Návrh:  Schválit pozastavení účinnosti směrnice ČVS 31/2018 „Rozvoj talentové 

mládeže v klubech zabývajících se beachvolejbalem“ od 14.05.2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   105,    proti:    0,   zdrželi se:  17 
 

12. Diskuse 

V diskusi, kterou řídil M. PAKOSTA, vystoupili: 
 
M. PAKOSTA: 
 Informoval, že ČVS se již dotazoval na FIVB o možnostech registrace hráčů a hráček z 

Ukrajiny. 
 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

M. BERKA: 
 Není spokojen se stanoviskem, že s hráči a hráčkami Ukrajiny něco udělat. Zajímal se o to, 

zda by nebylo možné jednat s Ukrajinským svazem 
M. PAKOSTA: 
 Informoval, že rozhodnutí nelze udělat domluvou s Ukrajinou. O záležitosti rozhoduje FIVB. 
V. KUTHAN: 
 Nelíbí se mu, že KRK ČVS předkládá rozpočet KRK ČVS až v květnu. Navrhuje uložit KRK 

ČVS předložila před dobou, kdy má platit. 
M. PAKOSTA: 
 Vysvětlil, že tento návrh není realizovatelný, protože valná hromada se schází pouze jednou 

ročně. 
V. KUTHAN: 
 Byl by rád, kdyby KRK ČVS předložila indikativní rozpočet vždy rok předem. 
J. LÉBL: 
 Navrhnul, aby se ČVS zavázal ukládat do dlouhodobé rezervy vybrané členské příspěvky. 
M. LABAŠTA: 
 Doplnil, že by se mělo mluvit o rozpočtovém přebytku. 
M. PAKOSTA: 
 Upřesnil, že v souladu s výstupem z porady s předsedy KVS bude takto navrhovat 
 
Návrh:  Schválit vytvořit z 25% členských příspěvků ČVS vybraných do konce 

roku 2022 za soutěžní období 2022-2023 rozpočtový přebytek pro 
financování činnosti ČVS na rok 2023. 

Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   120,    proti:    0,   zdrželi se:  2 
 
J. SLOUP: 
 Doporučil, aby AK ČVS měla možnost přijmout pomocníky na řešení záležitostí. 
 
Návrh:  Schválit přijmutí personální pomoci k přípravě materiálů pro jednání 

arbitrážní komise se zachováním mlčenlivosti dle článku 1 odstavec 7 a 8 
směrnice 16/2012 ve znění změny 02/2022 Jednací řád arbitrážní komise 
ČVS. 

Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   121,    proti:    0,   zdrželi se:  1 
 
 
O. PASTRŇÁK: 
 Chtěl by vyžádat diskusi k předpisu startu hráčů ve kvalifikacích (50%). Problémem je, když 

dojde ke zranění hráče. 
J. SLOUP: 
 Upřesnil, že se jedná Rozpis mistrovských soutěží ČVS a jedná se o hostující hráče. 
M. PAKOSTA: 
 Nevidí problém v rozdiskutování této záležitosti. 
 

13. Zpráva návrhové komise a schválení usnesení 2. Valné hromady ČVS 

Předseda návrhové komise J. KMONÍČEK předložil návrh usnesení ze zasedání 2. Valné 
hromady ČVS.   
 
D. VAIGLOVÁ: 
 Upozornila, že v návrhu usnesení je potřeba upřesnit číslo změny Směrnice o členských 

příspěvcích. 
J. SLOUP: 
 Vysvětlil číslování směrnice. 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

Návrh:  Schválit usnesení ze zasedání 2. Valné hromady ČVS. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   121,    proti:    0,   zdrželi se:  1 
 

14. Závěr 

Závěrem M. PAKOSTA poděkoval přítomným za jejich práci v uplynulém období. Poté M. 
PAKOSTA zasedání 2. Valné hromady ČVS ukončil. 
 
 
Zapsal:  I. Iro 
Přílohy: Usnesení ze zasedání 2. Valné hromady ČVS 
 
 
Zápis ověřili: 
M. Přikryl 
 
 
 
J. Kmoníček 


